
PROTOKÓŁ Nr XL/22

z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 31 października 2022 roku

 

W sesji udział wzięło 14 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

 

1.     Anna Grajko – Wójt Gminy

2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy

3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy

   

Proponowany porządek obrad:

 

1.      Otwarcie sesji.

2.      Przedstawienie porządku obrad.

3.      Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

4.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 
2022-2031.

5.      Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Kielcach skargi Prokuratora Rejonowego w Staszowie  z dnia 3 października 2022  r. na uchwałę  nr 
XXXIII/217/22 Rady Gminy Łubnice z dnia 11 lutego 2022 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łubnice 
w 2022 r.

6.      Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022.

7.      Analiza oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Łubnice.

8.      Interpelacje i wnioski radnych.



9.      Odpowiedzi na interpelacje.

10.    Wolne wnioski i informacje.

 

 

Ad. 1

 

P. Przew. – otwieram XL sesję i witam wszystkich przybyłych. Na wstępie informuję, że dzisiejsza 
sesja nie będzie nagrywana ze względu na awarię techniczną tj. brak łączności. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

 

 

 

Ad. 2

 

P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany porządku 
obrad?

Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem proponowanego jw. 
porządku?

Porządek przyjęto jednogłośnie.

 

Ad. 3

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.



P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XL/253/22

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.

14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 4

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  
Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XL/254/22



w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031

                                                         jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.

14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 5

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora Rejonowego w Staszowie  z dnia 3 października 
2022  r. na uchwałę  nr XXXIII/217/22 Rady Gminy Łubnice z dnia 11 lutego 2022 r. w sprawie 
przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Łubnice w 2022 r.

Następnie poprosił Pana Sekretarza o przedstawienie odpowiedź Rady Gminy Łubnice na skargę 
Prokuratora Rejonowego w Staszowie z dnia 30 września 2022 r. na uchwałę nr XXXIII/217/22 Rady 
Gminy Łubnice z dnia

11 lutego 2022 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łubnice.

Pan Sekretarz przedstawił projekt odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego w Staszowie z 
dnia 30 września 2022 r. na uchwałę nr XXXIII/217/22 Rady Gminy Łubnice z dnia 11 lutego 2022 r. 
w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łubnice.

P. Przew. – Czy są pytania co do tej uchwały?

P. Bolon – a ta Pani w Rejterówce nie ma fundacji?

P. Wójt – nie ona tylko współpracowała z fundacją. Miała kontrole z Weterynarii i teraz już ma 
mniej tych piesków. Utrzymywanie tylu tych psów było niestety uciążliwe dla mieszkańców i się 
skarżyli.

P. Przew. – czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa



– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XL/255/22

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora 
Rejonowego w Staszowie  z dnia 3 października 2022  r. na uchwałę  nr XXXIII/217/22 Rady Gminy 
Łubnice z dnia 11 lutego 2022 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łubnice w 2022 r

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.

14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 6

 

P. Przew. – proszę Panią Wójt o przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w 
roku szkolnym 2021/2022.

P. Wójt – w tej chwili działają 3 szkoły o strukturze organizacyjnej kl. I – VIII tj. Łubnice, Gace 
Słupieckie i Wilkowa i jedna szkoła o strukturze organizacyjnej I – III w Budziskach.

Liczba dzieci w poszczególnych szkołach w roku szkolnym 2021/2022 przedstawiała się 
następująco:

Budziska  - 7

Gace Słupieckie -75

Łubnice – 127

Wilkowa – 49

Natomiast w oddziałach przedszkolnych jak niżej:

Budziska  - 16



Gace Słupieckie -16

Łubnice – 45

Wilkowa – 16

W roku 2021 ogólnie na oświatę wydatkowaliśmy 6520309,44 zł w tym środki dołożone z budżetu 
gminy wyniosły 2061176,59 zł reszta to subwencja i dotacje.

P. Golba – czy szkoła w Budziskach jest cała ogrzewana?

P. Wójt – nie, część jest odłączona. Jeśli chodzi o Budziska to przymieramy się do likwidacji.

P. Kozioł – a co z budynkiem?

P. Wójt – tak wstępnie przymieramy się do utworzenia domu opieki dziennej.

Wyniki egzaminów ósmoklasistów wypadły niestety gorzej niż w roku poprzednim bo byliśmy jako 
gmina na I miejscu w powiecie a teraz jesteśmy na IV. Z naszych szkół najlepiej wypadłą szkoła w 
Wilkowej ale też najmniej uczniów przystąpiło do egzaminów.

Średnia z poszczególnych szkół przedstawia się następująco:

1.     Publiczna szkoła Podstawowa w Wilkowej 72% egzamin zdawało 9 uczniów oraz 1 uczeń z 
niepełnosprawnością.

2.     Publiczna szkoła Podstawowa w im. W. Skuzy w Łubnicach 56% egzamin zdawało 15 uczniów 
oraz 1 uczeń cudzoziemiec.

3.     Publiczna szkoła Podstawowa w Gacach Słupieckich  55% egzamin zdawało 14 uczniów oraz 1 
uczeń z niepełnosprawnością.

Z poszczególnych przedmiotów uczniowie naszej gminy uzyskali wyniki:

- język polski 62%

- matematyka – 57%

-język angielski – 58%.

Ciągle słyszę, że rodzice dają dzieci do Ruszczy bo tam jest wyższy poziom co niestety nie jest 
prawdą co widać po wynikach egzaminów szkoła w Ruszczy ma zawsze niższe wyniki niż nasze 
szkoły.

Jak jesteśmy przy oświacie to chcę Państwa poinformować, że utrzymanie dziecka w przedszkolu na
terenie gminy Połaniec jest bardzo wysokie i my dopłacamy do każdego dziecka uczęszczającego 
tam do przedszkola po 1400 zł. proszę zachęcać rodziców żeby jednak zapisywali dzieci do naszych 
przedszkoli.



 

Ad. 7

 

P. Przewodniczący – proszę Państwa jeśli chodzi o oświadczenia majątkowe zostały złożone w 
ustawowym terminie. W złożonych oświadczeniach nie stwierdzono przesłanek wskazujących na 
zatajenie prawdy lub świadome podanie nieprawdy. Podczas analizy oświadczeń majątkowych 
poddano badaniu wszelkie rubryki dokumentu co do spełnienia kryterium staranności i zupełności 
wypełnienia rubryk. Proszę Państwa chcę nadmienić, że wszystkie oświadczenia zostały 
zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej i zostały przekazane do 
Urzędu Skarbowego tak jak co roku do Staszowa bo my akurat podlegamy pod Staszów. Dzisiaj 
otrzymaliśmy odpowiedź z Urzędu Skarbowego co do złożonych oświadczeń. Okazuje się, że w 
każdym oświadczeniu wytykają błędy chociaż są wypełnione tak jak w roku ubiegłym. Na dzień 
dzisiejszy nie wiem czy będziecie musieli składać korekty bo niestety nie wynika to z przesłanego 
pisma czy tylko jest to wytyk na przyszłość. Wykonam telefon do Urzędu Skarbowego jak się 
dowiem co z tym robić to Was poinformuję.

Jeśli macie jakieś pytania do tej informacji o oświadczeniach majątkowych bardzo proszę – nie 
widzę wobec tego dziękuję i przechodzimy do następnego punktu.

 

Ad. 8

 

Brak interpelacji

 

Ad. 9

 

Brak odpowiedzi na interpelacje

 

Ad. 10

 

P. Przew. – bardzo proszę jeśli ma ktoś jakieś pytania bądź sprawy do poruszenia na sesji.

P. Soja – kiedyś prosiłam o interwencję w sprawie internetu miało być wysłane pismo do 
ministerstwa?



P. Wójt – pismo zostało wysłane ale żadnej odpowiedzi żeśmy nie otrzymali.

P. Przew. – czy ktoś ma jeszcze pytania lub inne sprawy? Nie widzę wobec tego zamykam obrady 
dzisiejszej sesji Rady Gminy w Łubnicach. Dziękuję bardzo wszystkim za przybycie.

 

Sesja trwała  42 minuty.

 

Na tym protokół zakończono o podpisano.

 

Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


